
Fra: Berit Karin Rystad <berit.karin.rystad@fedje.kommune.no>
Sendt: 04.06.2023 13:55:00
Til: Pål-Eirik Holgersen <Pal-Eirik.Holgersen@fedje.kommune.no>, Hans Magnar Aarland 
<hans@ing-aarland.no>
Kopi: Annika Tvedt Villanger <Annika.Tvedt.Villanger@fedje.kommune.no>
Emne: SV: Familiens hus

Hei,
Me er langt over budsjett, men når me først gjer denne oppgraderinga så tenkjer eg at me tar dette på 
vårt driftsbudsjett + maling av huset. Då må alt som er dårleg skiftast og så malar dei som er i 
sommarjobb 
 
Då er det viktig at Borge skill dette ut på eiga faktura som gjeld drift/kommunale bustadar
 
OK?
Einig?
 
Heling Berit 
 

Fra: Pål-Eirik Holgersen <Pal-Eirik.Holgersen@fedje.kommune.no> 
Sendt: fredag 2. juni 2023 14:59
Til: Hans Magnar Aarland <hans@ing-aarland.no>
Kopi: Berit Karin Rystad <berit.karin.rystad@fedje.kommune.no>
Emne: Familiens hus
 
Var en liten runde med Borge i dag.
 
Han har dialog med Kjersti, og hun vil flytte inn i starten av uke 24.
Det Borge lurer på er hvor mye kledning han skal bytte på framsiden. Det er ganske mye råteskade på 
materialen der.
 
Hilsen
Pål-Eirik Holgersen
Fagleiar teknisk

 


